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Lovci Varaždinske županije ekipno su 'srebrni' na ovogodišnjem 29. prvenstvu Hrvatske  u 

lovnom streljaštvu koje je održano prošlog vikenda u Visočanima u Dubrovačko-

neretvanskoj županiji. Strijelci Varaždinske županije u sastavu  Miljenko Kos, Nenad 

Pokos, Tomislav Jelečki, Tomislav Fištrek, Siniša Gregur i Ivica Flegar osvojili su tako 

odlično drugo mjesto u konkurenciji 21 županijske ekipe.

Lovac Ivica Flegar osvojio je srebrnu medalju i u pojedinačnoj konkurenciji.

Na ovim lijepim uspjesima čestitao im je i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak koji 

je za njih priredio prijem u Županijskoj palači u Varaždinu.

- Veseli me uspjeh naših lovaca koji redovito ostvaruju odlične rezultate na državnim 

prvenstvima, a konkurencija je i ove godine bila jaka. Na takvim natjecanjima više nema 

slabih ekipa, stoga ovaj uspjeh ima veliki značaj. Osim tog takmičarskog dijela, naši lovci 

cijele godine brinu o zaštiti i uzgoju divljači, brinu o staništima i očuvanju okoliša, a tu 



činjenicu je prepoznala i Varaždinska županija koja i financijski pomaže njihove aktivnosti- 

rekao je župan pohvalivši njihovo sudjelovanje u mnogim humanitarnim aktivnostima koje 

provodi županijska Zaklada za pomoć djeci VITA.

Zahvalivši se županu na prijemu, predsjednik Lovačkog saveza Varaždinske županije 

Goran Kaniški je istaknuo kako je ovo uspjeh koji je rezultat velikog rada, truda i 

entuzijazma lovaca koji djeluju u lovačkim društvima na području Varaždinske županije.

-  Moram istaknuti kako je u sklopu prvenstva Hrvatske održano i državno prvenstvo u 

lovno kinološkom kupu Sveti Hubert, a Varaždinsku županiju predstavljali su Kristijan 

Košić i Leo Žlibar, te su se također predstavili u dobrom svjetlu. Koristim priliku da se 

zahvalim i županu Stričaku i Varaždinskoj županiji na pomoći i podršci koju pružaju našem 

savezu, a posebno me raduje niz zajedničkih aktivnosti koje provodimo tijekom godine – 

rekao je Kaniški.




